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Dr. Jane Rubyová informuje o prvních údajích o počtu dětí, u nichž se vyskytly nežádoucí účinky v
důsledku covid očkování. Více ve videu.

Přepis:

Stew Peters: Jako dospělí jsme se včera večer dozvěděli, že máme na výběr. Můžeme uposlechnout
vládu nebo jít do gulagů. Ale děti nebudou mít na výběr… ty ve věku 12 a více, alespoň v největším
školním obvodu v celé zemi, v Los Angeles, jsou nuceny si vzít tuto injekci. Rodiče se předhání, aby
děti nechali očkovat tímto jedem, o kterém se prokázalo, že je nebezpečný a v mnoha případech
smrtelný. Dr. Jane Rubyová je tu s námi. Zveřejňují se předběžná čísla o těchto dětech, těchto
dětských vakcínách, pokud je tak nazveme. A nevypadá to dobře.

Dr. Rubyová: Biden řekl, že mu už dochází trpělivost. To podle mě znamená, že jdou teď po vašich
dětech. Tato věc nyní způsobuje slepotu a hluchotu u vašich dětí. Brzy vstoupíme do nejtemnější
části této dystopické noční můry. Nutit tento genetický jed miminkám a malým dětem, které nemoc
nedostávají a nešíří na ostatní lidi… a máme předběžná data, ke kterým se nyní dostanu, protože tyto
věci zabíjí. U 73 dětí ve věku 6-17 let se nyní projevila trvalá slepota, a u 48 dětí ve stejné věkové
skupině 6-17 let se nyní projevila trvalá hluchota.

A to podle dat z VAERSu po této injekci z období do 5. září. Také vyšla nová studie, která je nyní v
recenzní fázi, ale jde o preprint, jde o analýzu národní databáze z kalifornské univerzity. Odhaluje
srdeční poškození u dětí ve věku 12-17 let. Má název „Myokartidita spojená s mRNA vakcinací proti
SARS-CoV-2 u dětí ve věku 12-17 let: stratifikovaná analýza.” A podívejte… když se podíváte na graf,
který tu mám, na obrázku č. 1 zobrazující srdeční poškození, uvidíte nepopiratelný a obrovský nárůst
zejména po druhé dávce. Každopádně vážnost a dlouhodobé poškození je naprosto neznámé. Zatímco
Pfizer 23. srpna získal prodloužení povolení k nouzovému použití pro věkovou skupinu 12-15 let, je
důležité pamatovat na to, že už se připravují, že získají další povolení pro nouzové použití u věkové
skupiny 2-11 let, bez ohledu na tato trvalá poškození, a 14 úmrtí u dětí, které jsme už zaznamenali.

Ve skutečnosti mám až po krk lékařů a špatně informovaných rodičů, kteří říkají: „Ta čísla jsou stále
nízká na milion očkovaných.” Dovolte mi, ať to riziko všem uvedu do kontextu. Pro chlapce ve věku
12-17 let bez žádné lékařské komorbidity, to znamená, že jsou před injekcí dokonale zdraví,
pravděpodobnost post-vakcinační srdeční nepříznivé události je 162 na milion. To je 4x vyšší počet
než jejich očekávaná míra hospitalizace v důsledku covidu-19.

To vše je relativní… pamatujte, že nikdo do věku 18 let nebyl v těchto testech studován, dokud ty
testy tyto chamtivé svině neodslepily. Takže na tom nesejde… ať je to číslo na milion jakékoliv, je
bezvýznamné, pokud nemáte základní bezpečnostní data ze studií z této konkrétní věkové skupiny,
nebo jakékoliv subpopulace jako těhotné ženy, kojící ženy, děti. Takže nemáme žádná krátkodobá
data, ze kterých bychom mohli vycházet, a nemáme žádná dlouhodobá data. Máme tyto prvotní
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varovné signály z VAERSu. A to je skutečná hodnota VAERSu. Získáte tyto první varovné signály a
pak je prošetříte. Program zastavíte, dokud tyto problémy neprošetříte. Nic z toho se ale nedělá.
Stew, nemohu to ještě více zdůraznit.

Stew: Ano, jen abychom shrnuli to, co jste právě řekla, protože ta statistika mi přijde alarmující.
Takže dítě má 4x vyšší pravděpodobnost, že zažije vážnou srdeční nepříznivou událost nebo reakci
na tuto vakcínu… 4x vyšší pravděpodobnost, že k té události dojde u dítěte, než pravděpodobnost
hospitalizace nebo úmrtí na covid.

Dr. Rubyová: Přesně tak… na přirozenou chřipku, a dokonce víme, že je 0,000 něco procent šance,
že chřipku vůbec dostanou. Natož aby byli hospitalizováni.

Stew: Jakékoliv úmrtí je tragické, ale podle mě jsme přestali brát ohled alespoň na určitou skupinu
lidí. Více dětí umírá na chřipku typu B každým rokem, kvůli tomu jsme nic neudělali, kromě toho, že
je nutíme si vzít neefektivní vakcínu proti chřipce, o které jsme nyní zjistili, že je naprosto zbytečná a
neefektivní.

Dr. Rubyová: Protože to už není o zdraví. Není to o zdraví… to asi všichni víme. Už jsme dosáhli
dostatečné hranice… tohle se musí zastavit. Musíme najít způsob, jak tohle zastavit. Protože jak
postupně rozšiřují povolení pro nižší věkové skupiny až pro děti ve věku 2-5 let, 5-10 let… rodiče,
probuďte se! Prostě počkejte…

Stew: Utečte… řekněte rozhodně ne. Neakceptujte to. Vemte svoje dítě ze školy pryč. Stojí to za to?
Ty školy v Los Angeles jsou marxistické indoktrinační tábory, proboha, teď jsou covidovými tábory.
Posíláte svoje dítě na injekci, o které bylo prokázáno, že je smrtelnější než jakákoliv předchozí
vakcína dohromady v celé historii zaznamenávání vakcín v této zemi. Téměř 14 tisíc lidí zemřelo, a to
je pouze… podle harvardské studie… jedno procento, což znamená, že je možné, že 1,4 milionů lidí je
mrtvých v důsledku této věci.

Dr. Rubyová: Přesně tak. A to jsou umírněná čísla.

Stew: A k tomu poškození… jejich počet je mnohem vyšší. Ale mluvím o úmrtích… o ztrátě lidského
života. Nedávejte svým dětem tuto injekci. Není pro to žádný důvod. Neexistuje pro to statistika,
žádné vědecké informace, žádná data, která by podpořila, abyste tohle svým dětem udělali. Nejsou
data, která by ukazovala, že samotný covid nepříznivě ovlivňuje děti, to se vědělo od začátku celé
této věci. A teď lidi děsí tou Deltou.

Dr. Rubyová: Ano, a společnosti nenesou žádnou odpovědnost za poskytnutí dat, než tohle vnutí
vaším dětem.

Stew: Ano, kde je tisková konference Moderny, Pfizeru nebo Johnson&Johnson? Naprosto
zvrácené… žádná odpovědnost, a máte pravdu, tohle není o zdraví a bezpečnosti, je to o kontrole a
poslušnosti. Dr. Jane Rubyová, děkujeme vaši účast, ceníme si toho.

Dr. Rubyová: Není zač, Stew.

Překlad: David Formánek
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